

Get 1% cashback on International Spends

Terms & Conditions

- **Offer:** Use Mashreq Debit Card when you shop abroad and get 1% cashback on all your international spends (up to AED 500)
- Validity: 26 December 2022 15 January, 2023

Terms & Conditions of the Promotion

- 1% cashback is applicable only on International/Foreign currency spends done using Neo Debit Card.
- Minimum International/Foreign currency spends worth AED 1,000 is required to qualify for cashback with maximum cashback of AED 500 per client.
- Eligible customer would receive cashback rewards in their account after the completion of campaign period.
- Only accounts in 'Active' status with no regulatory concerns will be considered for cashback reward.
- Campaign Terms and Conditions are subject to change, addition or amendment at any time as per at the sole discretion of the Bank.
- يطبق الاسترداد النقدي بقيمة 1%فقط على النفقات بعملة دولية/أجنبية التي تتم باستخدام بطاقة
 ينيو للخصم المباشر
- يكون الحد الأدنى للنفقات بعملة دولية / أجنبية بقيمة 1,000 درهم مؤهلاً للاسترداد النقدي بحد أقص
 درهم لكل عميل 500
- يحصل العميل المؤهل على مكافآت الاسترداد النقدي في حسابه بعد انتهاء مدة الحملة .
- فقط الحسابات التي تكون في وضع "نشط "ولا يوجد بشأنها أي قيود وموانع رقابية ستتأهل لمكافآت الاسترداد النقدي.
- تخضع الشروط والأحكام المنظمة للحملة للتغيير أو الإضافة أو التعديل في أي وقت وفقاً لرأي البنك
 المطلق.